
Po pierwsze 
wprowadzona 
musi zostać 
Śląska Karta 
Usług Publicz-
nych, która jest 
przygotowywa-
na dla gmin 
Górnego Śląska i Zagłębia.  
- Tu musi być kompatybil-
ność, żeby można było pła-
cić tą kartą na terenie całej 
konurbacji, również za parko-
wanie w Gliwicach. Po drugie, 
dokumentacja, która miała 
być przygotowana dla stref 
płatnego parkowania, wtedy 
kiedy Rada Miejska podejmo-
wała już decyzję w tej spra-

wie, zdezaktualizowała się. 
Wiele się zmieniło i zmiany są 
na tyle poważne, że wymaga-
ją w zasadzie przeprojektowa-
nia i ponownej decyzji Rady 
Miejskiej - tłumaczy Zygmunt 
Frankiewicz. 

W sprawie Śląskiej Karty 
Usług Publicznych, która ma 
spełniać rolę „pieniądza”, 
również za strefy płatnego 
parkowania, pojawiło się 
wreszcie światełko w tunelu.

Po wielu trudach i zawirowa-
niach wokół ŚKUP - trwający 
od roku przetarg został osta-
tecznie rozstrzygnięty. Karty 

wykona konsorcjum Asse-
co Poland i BRE Banku. W 
2012 roku, kosztem 50 mln 
zł, mają zostać zrealizowane 
dwa pierwsze etapy projektu. 
Pierwsze karty mają trafić do 
klientów nie później niż w lip-
cu 2013 roku.

- Mamy jednak nadzieję, że 
uda się to wykonać dużo 
wcześniej - informuje Anna 
Koteras, z biura prasowego 
KZK GOP.
 

 

Chciałbyś zgłosić jakiś problem, 
interwencję, a może pochwałę? 

Czekamy na Twój telefon pod 
numerem 32 230-84-51

Telefoniczny Dyżur 
Redakcyjny

Strona 11

piątek 11.30 - 13.30
Telefoniczne porady z każdej 
dziedziny prawa.

Dyżur prawnika

Na Państwa pytania odpowiadać będzie 
adwokat Łukasz Frączek. 
W czwartek, od 15.00 do 16.00 
pod nr telefonu 32 230-84-51
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Prawdopodobnie jeszcze w 
grudniu ogłoszony zostanie 
przetarg na budowę odcinka G1 
Drogowej Trasy Średnicowej. 
Całym gliwickim odcinkiem po-
winniśmy jeździć w 2015 roku. 

Płatne 
parkowanie 
czeka na... 

ŚKUPWprowadzenie w mieście 
stref płatnego parkowania 
znacznie się opóźnia. 
- Miałem ogromną nadzieję, 
że jej funkcjonowanie wejdzie w życie jeszcze w tym 
roku - powiedział prezydent Zygmunt Frankiewicz w 
wywiadzie dla ITV Gliwice. Dwa czynniki spowodowały 
jednak, że uruchomienie stref przesuwa się w czasie. 

Z zewnątrz imponujące 
i tajemnicze, w środku, 

niestety, zaniedbane. Czy jest 
szansa na zagospodarowanie 

gliwickich wież 
ciśnień? 


